
 

V Ústí nad Labem, dne 23. září 2023 

 

 

 

SK RVŠ na zářijovém jednání přijala usnesení: 

 

SK RVŠ podporuje zrušení kapitační platby v rámci ukazatele C a zafixování rozdělení mezi 

univerzity poměrově podle alokace z předchozích let.  

Důrazně apelujeme na vedení univerzit, aby v přechodné době do začátku platnosti novely 

zákona o vysokých školách valorizovali doktorská stipendia. 

SK RVŠ negativně vnímá přechodná ustanovení platnosti reformy doktorského studia a 

aplikace garantovaného příjmu pouze pro nově zapsané studenty. 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

Ing. Michal Farník 

Předseda SK RVŠ 

 

 

 


